8年级英语第9课时
《复合句大家族—豪言“状”语九兄弟（三）》学习指南
【学习目标】
1.能说出地点、比较和方式状语从句的定义和相关连词，能辨别连词意义，并总结它们的用法。
2.能在教师的引导下初步运用地点、比较和方式状语从句。
【学习任务单】
地点状语从句
任务一: 请将所给方框中的句子以正确的方式填入下面的句中形成新的句子。
	1. There is a virus (病毒).
2. People need doctors and nurses.


1. The doctors and nurses are going where                              .
2. The doctors and nurses are going where                              .
任务二: 小试牛刀。使用所给句型以及所给短语（提示短语仅供选用），完成地点状语从句。
When I’m free, I want to go where / wherever…
	play with sand        watch a movie
do sports            eat delicious food


When I’m free, I want to go                                           .

比较状语从句
任务三:从文中划出比较状语从句。
	The fox offered to help the two bears to divide the cheese. He took a bite of the bigger piece, to make it the same size as the smaller one. But the bite was too big. Now the bigger one became smaller than they thought. He bit the other piece, but again the bite was too big. 
One piece still looked bigger than the other did. So he continued his way until both pieces were finished. 
At last, one of the bears cried angrily: “The fox is as cunny（狡猾） as he is greedy（贪婪）! And we are as greedy as we are stupid.”



任务四： 小试牛刀。对比2020和2019年春节，观察下面三组句子，根据实际情况在每一组选出正确描述，并在相应的方框中打√。
1. □ During the 2019 Spring Festival, people felt safer than they did during the     
2020 Spring Festival.
□ During the 2020 Spring Festival, people felt happier than they did during the 
2019 Spring Festival.
2. □ During the 2020 Spring Festival, the longer we stayed at home, the safer we 
were.
[bookmark: _GoBack]   □ During the 2020 Spring Festival, the longer we stayed outside, the safer we 
were.
3. □ The 2019 Spring Festival was as important to people as the 2020 Spring 
Festival was.
□ The 2019 Spring Festival was not as important to people as the 2020 Spring 
Festival was.

方式状语从句
任务五：小试牛刀。结合所学方式状语从句，给下面句子连线，使其符合微信内容。微信内容如下：
	希望你能像我在家一样好好表现。
外出时确保按照我教你的方法带好口罩。


	1. I hope you can do well
2. Whenever you go out, make sure to wear your mask 


	as I taught you.
as if I were at home.
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